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ПРОТОКОЛ № 5 

 

От заседание на ПК “Здравеопазване и социални дейности” към 

Общински съвет – Пазарджик,  проведено на 18.04.2024 г. 

 

 На заседанието присъстваха: г-жа Елисавета  Георгиева – общински 

съветник, г-жа Росица Стайкова – общински съветник, г-жа Елена 

Маджарова – общински съветник, г-н Борис Владов – общински съветник, г-

жа Десислава Георгиева – общински съветник, г-жа Йордана Темнилова – 

общински съветник, г-н Васил Янков – общински съветник, г-жа Тодорка 

Христова – общински съветник, г-жа Калинка Минкова – общински 

съветник. 

 Гости и докладчици на заседанието бяха: г-н Георги Коприщенов – 

общински съветник, г-н Димитър Петков – общински съветник,г-жа Татяна 

Папазова – директор на дирекция ГРН, г-жа Мария Йорданова – Управител 

на БМ СПЖФНСИ, инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС. 

Заседанието протече по следния дневен ред: 

 1.№218/28.02.2024 г. Приемане на Правилник за изменение на 

правилника за организацията и дейността на Общински съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинска администрация. 

 Докладва: г-н Николай Пъндезов – общински съветник 

 2.№220/29.02.2024 г. Приемане на Наредба за финансова помощ за 

 насърчаване раждаемостта и отглеждането на деца на територията на 

община Пазарджик 

 Докладва: г-н Георги Коприщенов – общински съветник 

 3.№306/27.03.2024 г. Предложение за приемане на решение за 

освобождаване на Найден Тодоров Шопов, като председател на Общински 

съвет Пазарджик. 

 Докладва: г-н Благо Солов – общински съветник 

 4.№353/10.04.2024 г. Приемане на декларация за несъгласие с 

издаването на разрешително за кариери и добив на природни материали в 

землищата на селата Дебръщица, Црънча и Паталеница. 

 Докладва: г-н Димитър Петков – общински съветник 

 5.№369/15.04.2024 г. Приемане на решение по гласувани въпроси от 

проведеното на 07.04.2024 г. Общо събрание на населението в с. Паталеница, 

Община Пазарджик. 

 Докладва: г-н Петър Куленски – кмет на Община Пазарджик 

 6.№391/18.04.2024 г. Учредяване на безвъзмездно права на ползване за 

срок от 5 години на Териториална организация -  Пазарджик, част от 

структура на Регионална организация – Пловдив, към сдружение съюз на 

Слепите в България. 

 Докладва: г-жа Мария Йорданова – Управител на БМ СПЖФНСИ 
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 7.№354/11.04.2024 г.Определяне на части от имоти – ПОС, находящи 

се в с. Черногорово и с. Паталеница, община Пазарджик, за отдаване под 

наем с предназначение – за стоматологичен кабинет и офис на медия 

 Докладва: инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 8.№383/16.04.2024 г.Учредяване на безвъзмездно право на ползване на 

СДРУЖЕНИЕ „ЕГИДА” върху имот – ЧОС, находящ се в гр. Пазарджик, ул. 

„Георги Райков” №12, за срок от 10 години. 

 Докладва: инж. Теменушка Иванова – началник отдел УОС 

 По първа точка от дневния ред: г-жа Елисавета Георгиева докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на Правилник за 

изменение на правилника за организацията и дейността на Общински съвет, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия “Здравеопазване и социални дейности” към 

Общински съвет Пазарджик, след като се запозна с материала, след 

станалите разисквания и на основание чл.50 от ЗМСМА и чл.45, ал.1 от 

ПОДОСНКВОА РЕШИ: дава отрицателно становище по направеното 

предложение. 

 По втора точка от дневния ред: г-н Георги Коприщенов докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на Наредба за 

финансова помощ за  насърчаване раждаемостта и отглеждането на деца на 

територията на община Пазарджик. 

 Г-жа Елисавета Георгиева изрази мнение, че данни за броя на 

новородените деца, регестрирани в община Пазарджик не са точни, така 

както са подадени в проекта за Наредба.  Информацията трябва да бъде  взета 

от дирекция „Гражданска регистрация на населението”, а не от родилните 

заведения на територията на град Пазарджик, защото в пазарджишките 

родилни отделения се раждат много деца, които са регистрирани в другите 

общини от област Пазарджик. Г-жа Елисавета Георгиева обърна внимание, 

че критерият за финансиране според образователната степен на родителите 

може да бъде приет за  дискриминационен. 

 Комисията гласува и прие, казаното от г-жа Георгиева да бъде вписано 

в становището на ПК ЗСД. 

 Също така членовете на комисията се обединиха около мнението, че 

въпросът от къде ще дойдат финансовите средства за тази помощ е много 

съществен. 

Постоянна комисия “Здравеопазване и социални дейности” към 

Общински съвет Пазарджик, след като се запозна с материала, след 

станалите разисквания и на основание чл.50 от ЗМСМА и чл.45, ал.1 от 

ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното предложение  и дава съгласие 

да бъде разгледано на сесия на Общински съвет, като предлага: 

1. Да бъдат подадени коректни данни за броя на новородените деца, 

регестрирани в община Пазарджик. Данните да бъдат взети от дирекция 



ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ПАЗАРДЖИК  

 

„Гражданска регистрация на населението”, а не от родилните заведения на 

територията на град Пазарджик; 

2. Да бъде съобразено, че критерият за финансиране според 

образователната степен на родителите може да бъде приет за  

дискриминационен; 

 По трета точка от дневния ред: г-жа Елисавета Георгиева докладва 

предложение с проект за решение относно предложение за приемане на 

решение за освобождаване на Найден Тодоров Шопов, като председател на 

Общински съвет Пазарджик. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия “Здравеопазване и социални дейности” към 

Общински съвет Пазарджик, след като се запозна с материала, след 

станалите разисквания и на основание чл.50 от ЗМСМА и чл.45, ал.1 от 

ПОДОСНКВОА РЕШИ: дава отрицателно становище по направеното 

предложение. 

 По четвърта точка от дневния ред: Г-н Димитър Петков докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на декларация за 

несъгласие с издаването на разрешително за кариери и добив на природни 

материали в землищата на селата Дебръщица, Црънча и Паталеница. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия “Здравеопазване и социални дейности” към 

Общински съвет Пазарджик, след като се запозна с материала, след 

станалите разисквания и на основание чл.50 от ЗМСМА и чл.45, ал.1 от 

ПОДОСНКВОА РЕШИ: дава положително становище па направеното 

предложение. 

 По пета точка от дневния ред: г-жа Татяна Папазова докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на решение по 

гласувани въпроси от проведеното на 07.04.2024 г. Общо събрание на 

населението в с. Паталеница, Община Пазарджик. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия “Здравеопазване и социални дейности” към 

Общински съвет Пазарджик, след като се запозна с материала, след 

станалите разисквания и на основание чл.50 от ЗМСМА и чл.45, ал.1 от 

ПОДОСНКВОА РЕШИ: дава положително становище па направеното 

предложение. 

 По шеста точка от дневния ред: г-жа Мария Йорданова докладва 

предложение с проект за решение относно учредяване на безвъзмездно права 

на ползване за срок от 5 години на Териториална организация -  Пазарджик, 

част от структура на Регионална организация – Пловдив, към сдружение 

съюз на Слепите в България. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия “Здравеопазване и социални дейности” към 

Общински съвет Пазарджик, след като се запозна с материала, след 

станалите разисквания и на основание чл.50 от ЗМСМА и чл.45, ал.1 от 
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ПОДОСНКВОА РЕШИ: дава положително становище па направеното 

предложение. 

 По седма точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова докладва 

предложение с проект за решение относно определяне на части от имоти – 

ПОС, находящи се в с. Черногорово и с. Паталеница, община Пазарджик, за 

отдаване под наем с предназначение – за стоматологичен кабинет и офис на 

медия 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия “Здравеопазване и социални дейности” към 

Общински съвет Пазарджик, след като се запозна с материала, след 

станалите разисквания и на основание чл.50 от ЗМСМА и чл.45, ал.1 от 

ПОДОСНКВОА РЕШИ: дава положително становище па направеното 

предложение. 

 По осма точка от дневния ред: инж. Теменушка Иванова докладва 

предложение с проект за решение относно учредяване на безвъзмездно право 

на ползване на СДРУЖЕНИЕ „ЕГИДА” върху имот – ЧОС, находящ се в гр. 

Пазарджик, ул. „Георги Райков” №12, за срок от 10 години. 

Конкретни предложения по материала не постъпиха. 

Постоянна комисия “Здравеопазване и социални дейности” към 

Общински съвет Пазарджик, след като се запозна с материала, след 

станалите разисквания и на основание чл.50 от ЗМСМА и чл.45, ал.1 от 

ПОДОСНКВОА РЕШИ: дава положително становище па направеното 

предложение. 

 

 

 

 

 

 

Елисавета  Георгиева:       

Председател на ПК 

 

 

 

 

Веселина Георгиева: 

Изготвил протокола 


